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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2006-01-11 hos Linda Slåttli

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Thorsten Liljekvist Mette Stolt
Linda Slåttli Kerstin Jönsson
Sven Jönsson Bo Persson

3 Dagordningen: ytterligare en punkt lades till, nämligen ”Inför års-
mötet”.

4 Föregående protokoll: Kerstin läste upp protokollet från föregående
möte. Detta godkändes.

5 Inför årsmötet: Thorsten delade ut dagordningen till årsmötet den
15 januari samt gick igenom de olika punkterna. Thorsten hade fått
besked från valberedningen att det kommit in en avsägelse.
Thorsten Killman har undanbett sig omval.

6 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från Jägersbodansen
den 6 januari.  Godkändes.

7 Rapporter och skrivelser:  Ewa hade fått protokoll från Skåneringens
extramöte.  Ingen representant från vår förening hade haft möjlighet att
närvara. Distriktets årsmöte kommer att hållas den 25 mars i Ystad.

Det hade kommit en inbjudan till kultiskväll i Tallparken den
3 februari. Bengt Hedins orkester kommer att spela.

Sven talade om att han pratat med KL-elektronik angående priserna för
att köpa in headset inklusive mixer. Priset för ett headset är ca
1 995 kr och mixer finns att få för omkring 300 kr. KL-elektronik hade
rekommenderat extra högtalare till vår anläggning. Dessa kunde vi få för
runt 100 kr per styck. Den totala summan beräknades bli omkring
3000 kr. Styrelsen beviljade inköp av headset, mixer och högtalare.

Det är bestämt att vi ska ha ett möte med Mattias på Jägersbo den
16 januari för att diskutera om vi kan få bättre smörgåsar på våra danser.
Det är bättre att satsa på en rejäl smörgås och eventuellt inte ha någon
kaka till. Om det ska vara något utöver smörgåsen kan det räcka med en
liten chokladbit. Enligt Ewa vill Frosta föreningen åter diskutera en
höjning av entréavgiften, om detta krävs för att täcka en eventuell
merkostnad för en bättre smörgås till fikat.
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Forts: Vi vill också ta upp med Mattias om att dansgolvet är i så pass dåligt
skick att det måste göras något åt det. Dessutom ska vi ta upp angående
pappershanddukar på herrtoaletten. På damtoaletten finns numera
pappershanddukar och vi anser det självklart att detsamma ska finnas
även på herrtoaletten.

Thorsten föreslog att vår förening kanske kan ordna juldans efter
kursavslutningen till hösten -06. Avslutningen är planerad till den
19 november. Juldans skulle kunna förläggas till den 26 november.

8 Övriga frågor:  Vid förra styrelsemötet diskuterade vi att föreningen
blivit anmodad att presentera en drogpolicy till kommunen.  Sven hade
därför gjort ett förslag till en sådan. Styrelsen ansåg att denna skrivelse
var korrekt och väl formulerad och vi bestämde att skicka den till
kommunen.

Sven berättade att hemsidan fått ändrad adress till:
www.svenopias.se/dansen

9 Nästa möte:  den 15 februari hos Ewa

10 Avslutning: Ewa tackade samtliga och avslutade mötet.

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid konstituerande och ordinarie styrelsemöte med Höörs
Gammaldansförening 2006-02-15 hos Ewa Högberg.

 1. Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade alla välkomna.
 2. Närvarande:  Sven Jönsson, Hans Lindstedt, Ewa Högberg, Thorsten

Liljeqvist, Bo Persson, Lennart Andersson, Linda Slåttli
 3. Dagordningen: Godkändes.
 4. Styrelsens sammansättning år 2006: Ordförande Ewa Högberg, kassör

Thorsten Liljekvist, sekreterare Kerstin Jönsson, styrelseledamöter Lennart
Andersson, Bo Persson, Hans Lindstedt och Sven Jönsson.
Ersättare Linda Slåttli och Mette Stolt.

 5. Val av vice ordförande för år 2006: Hans Lindstedt.
 6. Val av vice sekreterare för 2006: Bo Persson.
 7. Val av vice kassör för 2006: Sven Jönsson
 8. Val  av representant till ungdomssektionen för år 2006: Ewa Högberg
 9. Föreningens officiella adress: Stenskogsvägen 6, 243 30 Höör
 10. Teckning av firman: Firmatecknare är kassör Thorsten Liljekvist, 340302-

4130, eller ordförande Ewa Högberg, 580413-3584 var för sig.
 11. Föregående mötes protokoll: Bo Persson läste upp protokollen från

styrelsemötet den 11 januari och från årsmötet den 15 januari. Dessa
godkändes.

 12. Kassarapport: Thorsten Liljekvist redogjorde för dansen på Jägersbo den
10 januari vilken godkändes.

 13. Rapporter och skrivelser:  Ewa Högberg redogjorde för mötet med
Mattias på Jägersbo. Mötet gällde det dåliga dansgolvet och att
smörgåsarna till fikat hade försämrats. Mattias lovade att dansgolvet
skulle vara i bättre skick till nästa dans, samt att slopa kaka till fikan och
istället lägga lite mer på smörgåsen och ha en liten chokladbit till kaffet.
Höörs kommun har kallat samtliga föreningar till ett möte den 2 mars
angående drogpolicy. Ewa och Sven kommer att närvara vid detta möte.
Sven hade från Skåneringen fått en förfrågan om inte någon i vår förening
kunde ställa upp i dansinstruktörs- / ungdomssektionen. Mötet beslöt att
undersöka om detta är möjligt, och i så fall återkomma till nästa möte om
detta.
Från riksförbundet har Sven fått en förfrågan om vi kunde ställa upp med
dansuppvisning den 29 april, då det är Världsdansdagen. Vi skall
undersöka om detta är möjligt.
Inbjudan från kommunen till Kulturkvartersdagarna den 6 juni. Vi skall
ställa upp med en dansuppvisning.
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Sportlovssöndagen de 26 mars börjar vi klockan 15:30 med ungdomsdans
på allaktivitetshuset Älvkullen.
Till Hästvedalägret för ungdomar den 25-27 maj är 15 ungdomar och
ledare anmälda.
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Dans i skolan startar den 6 mars. Vi börjar på Jeppaskolan med 9
dansträffar med mellanstadiet. Efter detta börjar vi med 8 dansträffar med
årskurs 9 på Sätoftaskolan och Ringsjöskolan med start den 28 mars.
Till dans i skolan beslöts att vi skulle söka bidrag från förbundet.
Thorsten har bokat 2 dagar på Älvkullen den 28 juni och 9 augusti för
träning till schottisloppet den 12 augusti.
För att få träningstid inför kulturdagarna skall Thorsten undersöka om det
finns tid på Älvkullen.
Sven hade en fråga om det fanns någon som kunde hjälpa honom i entrén
på kurserna, då han som vice kassör skall sitta och boka av kursdeltagare
när Thorsten inte är med. Vi lovade hjälpa honom med detta samt att
blanda saft och hjälpa till vid behov.

 14. Övriga frågor: Sven undrade om det var OK att utöka ungdomssektionen,
då Mette under våren kommer att få svårt att vara med varje gång. Sven fick i
uppdrag att kontakta lämplig ungdomsdansare.

 15. Nästa möte: blir den 22 mars hos Hans Lindstedt.
 16. Mötets avslutande: Ewa Högberg avslutade mötet.

Vid protokollet:

…………………………. ………………………….
Bo Persson, v. sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2006-003-22 hos Hans Lindstedt

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
Hans Lindstedt Mette Stolt
Kerstin Jönsson Bo Persson
Sven Jönsson

3 Dagordningen: godkändes.

4 Föregående protokoll: Bo  läste upp protokollet från föregående
möte. Detta godkändes.

5 Kassarapport: Sven hade ställt samman redovisningen från dansen på
Jägersbo den 17 mars. Denna godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:  Det hade kommit inbjuden från Höörs, Eslövs
och Hörby fritidsförvaltning. De vill, i samarbete med barn- och ungdoms
habiliteringen informera om aktiviteter för funktionshindrade. Mötet
kommer att hållas den 29 mars i Kulturhuset Anders i Höör. Ewa ska gå dit.

Ewa talade om att det också kommit inbjudan till träff med Älvkullens
Husråd den 6 april. Man får då lämna synpunkter och önskemål dels om
andras verksamheter, dels om sin egen verksamhet.

Ytterligare en inbjudan hade kommit. Det gällde en utbildning till
certifierad FaR – ledare. Denna vänder sig till ledare som har kunskaper
och erfarenhet när det gäller fysiska aktiviteter. Utbildningen blir i Lund
den 8 april och vi beslutade att Sven åker dit.

Ewa talade om att föreningen ansökt om bidrag till inköpet av trådlös
mikrofon samt mixer. Det hade nu kommit besked från Fritidsnämnd
och Kulturnämnd i Höörs kommun, att vår förening blivit beviljad
bidrag. Bidragen täcker en tredjedel av kostnaden.

Det anordnas dans den 31 mars i Tallparken. Ulrika och Piggelinarna ska
stå för musiken. Club Tallen inbjuder även de till dans i Tallparken den
5 maj. Då blir det Rose-Maries som spelar.

Sven berättade att man nu avslutat Dans-i-Skola kursen på Jeppaskolan.
Man hade blivit mycket väl emottagen. Lärarna hade frågat om de kunde få
musiken till danserna på en CD-skiva. Sven skulle försöka ordna detta. Faktura
på 4 000 kr ska skickas till skolans rektor Karin Birger.
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7 Nya frågor:
A) Kursavslutningen
Vi pratade om vad vi skulle ha för mat till kursavslutningen på Lång-
fredagen.  Ewa föreslog landgångar och vi bestämde att det blir så, samt
att vi gör dem själva. Priset blir 60 kr för vuxen och barn som vill äta får
betala 30 kr. Det blir lotteri och den som vill får ta med en liten sak som
vinst. Lennart ordnar en blomma till Ingrid. Bestämdes att styrelsen
träffas kl 17.30 för förberedelserna.

B) Jubileúmsförberedelser
Vi bestämde att vår kommitté ska träffas hos Ewa den 10 april 
för att påbörja planeringen av jubileumsfesten.

C) Årsmöte Skåneringen
Ewa talade om att Skåneringen har årsmöte den 25 mars. Mötet blir i
Ystad Folkets Park. Ewa, Sven och Hans åker dit. Vår förening vill då att
man tar upp angående de nya stadgarna, framför allt gällande
distriktens vara eller inte vara.
Den 13 maj är det kongress och denna kommer att hållas i Ekeby.

8 Övriga frågor:  Sven tog upp att det kunde vara dags att ta nytt foto av
styrelsemedlemmarna. Vi beslutade att göra detta vid styrelsemötet
i maj månad.

9 Nästa möte:  blir den 26 april hos Lennart

10 Avslutning: Ewa tackade samtliga och avslutade mötet.

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2006-04-26 hos Lennart Andersson

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna

2 Närvarande: Ewa Högberg Lennart Andersson
 Mette Stolt Thorsten Liljekvist

Kerstin Jönsson Bo Persson
Sven Jönsson

3 Dagordningen: godkändes.

4 Föregående protokoll: detta lästes upp av Kerstin och godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från dansen den 21 april
på Jägersbo. Thorsten hade också gjort sammanställning av vårterminens
danskurs.

6 Rapporter och skrivelser: Det blir en hel del evenemang med anledning av
att Älvkullen firar 1-årsjubileum. Sven hade fått preliminärt program för
detta som blir den 19-20 maj. Vi beslöt att inte delta med någon aktivitet,
utan endast med affischer.

Sven hade deltagit i FaR-utbildningen i Lund den 8 april. Han har nu
blivit certifierad FaR-ledare och berättade om innebörden  och syftet
med det hela. FaR står för FYSISK AKTIVITET på RECEPT.

Det blir instruktörsträff den 7 maj i Finja. Sven, Ingrid, Ewa och
Ellinor ska delta i denna.

50-årsjubileét: Ewa talade om att kommittéen diskuterat med Mattias
angående menyn. Sven hade förberett och gjort utskick till dem som
föreningen tänkt bjuda in. Diskussion kring olika detaljer. Förslag bl a
om:
- att ha en utställning, visa foton – både gamla och nya.
- ungdomarna kan t ex få göra något roligt med dans – gärna
  överraskning.
- göra en Höörs-dans, Sven har musiken inspelad
- Jägersbovalsen (vi har fått noterna till denna)
- bordsvisor
- servetter med föreningens emblem

Frågan kom upp om vi ska annonsera i pressen. Detta får vi bestämma
längre fram. Bestämdes också att vi ska fråga Mattias vad han vill ha
hjälp med. Ungdomarna kan eventuellt hjälpa till med garderoben.
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7 Övriga frågor:  det är snart dags att beställa plaketter till  schottisloppet
på marknaden och Thorsten hade fått besked att de nuvarande
plaketterna inte kommer att finnas längre. Det finns 200 st kvar och vi
bestämde att eventuellt köpa dessa. Thorsten ska först kolla priset.

Thorsten hade bokat tider för träningsdans inför dansuppvisningen på
marknaden den 12 augusti. Följande datum gäller:

17 maj – 28 juni – 9 augusti. Vi vuxna börjar kl 19.00 samtliga tillfällen

Thorsten tog upp angående kursen vårterminen -07. Kursen startar
28 januari – 1 april med avslutning 6 april, dvs långfredagen.

Årsmöte blir den 21 januari -07.

Höstterminen -07 börjar 16 september – 18 november med avslutning
25 november.

Sven undrade om föreningen kan hjälpa brottarna under marknads-
dagarna. Han ska kolla vilken hjälp som behövs.

8 Nästa möte:  blir den 24 maj hos Bo

10 Avslutning: Ewa tackade samtliga och avslutade mötet.

Vid protokollet

……………………………………. ………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
2006-05-24 hos Bo Persson

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Bo Persson Sven Jönsson
Thorsten Liljekvist Mette Stolt
Ewa Högberg Lennart Andersson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes.

4 Föregående protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för resultatet från dansen på
Jägersbo den 19 maj.  Detta godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Ewa hade fått program för
Kulturkvartersdagen på Berggrenska Gården den 6 juni. Vår förening
kommer att ha en dansuppvisning mellan kl 13 – 14.

Ewa och Hans berättade om deltagandet i kongressen. Nya stadgar är
klara. Det bestämdes bl a att avgiften för medlemskort ska vara
oförändrad, dvs 60 kr. En debatt hade uppkommit angående utformandet
av förbundsavgiften.

Sven talade om att han skickat ett mail till  skolministern angående
projektet Dans-i-Skolan. Han hade fått en utskrift av ett press-
meddelande från regeringskansliet, där det framgår att regeringen satsar
på Dans i Skolan. I ingressen på detta meddelande kan man läsa att:
”Nationellt Centrum för främjande av god hälsa hos barn och ungdom,
myndigheten för skolutveckling, Statens kulturråd och Elevorganisationen
utformat en gemensam överenskommelde om Dans i Skolan.
Skolminister Ibrahim Baylan kommer att föreslå att Nationellt Centrum
för främjande av god hälsa hos barn  och ungdom får disponera
800 000 kr i år för arbetet med Dans i Skolan inom den gemensamma
överenskommelsen”.

Carina Johansson har arbetat med att förbättra bildformatet på vår
logotyp. Sven visade hur denna såg ut. Detta bildformat innebär att man
kan förstora bilden utan att den förvrängs.

Brottarna hade haft möte angående arrangemangen inför marknads-
dagarna och Sven var närvarande. Föreningens hjälp behövs inte på
fredagen. Däremot önskar de att vi hjälper till med att ställa upp bord
och bänkar på onsdagen mellan kl 19-21 samt hjälp med städning på
söndagen mellan kl 18-20.

Vi kommer att ha två lottstånd under lördag-söndag. Det ena blir som
vanligt vid Sparbanken och det andra vid Konsum. Schottisloppet startar
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kl 13.30 på lördagen och därefter uppvisningsdans. Vi har fått tid till
kl 15. Passen i lottstånden blir från 12-18 på lördag och på söndag  från
kl 11-17.

Jubileét: Mattias hade lämnat måltidsmeny till Sven. Vi beslöt att skicka
inbetalningskort till dem som tecknat sig på anmälningslistan. Ytterligare
information samt hela programmet kommer att läggas ut på hemsidan.

Thorsten hade fått bekräftelse på de tider vi bokat på Älvkullen.

7 Övriga frågor:  Inför jubileumsfesten bestämdes att vi ska beställa:
-  10 st standar
-  en stor flagga, storlek A2
-  sammanställa ett bildcollage (Bo åtar sig)
-  låna bilder ur Folkes bildsamling (Ewa)

Beslutades att avgiften till jubiléet ska vara inbetalad
senast 8 september.

8 Nästa möte:   det blir halvårsmöte 9 augusti på Älvkullen direkt
efter träningsdansen.

10 Avslutning: Ewa tackade oss alla och avslutade mötet.

Vid protokollet

…………………………………….………          …………………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid halvårsstyrelsemöte med Höörs
Gammal-dansförening på Älvkullen 060809.

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg.

2 Närvarande: Lennart  Andersson
Bo Persson

Sven Jönsson
Ewa Högberg

Thorsten Liljekvist
Linda Slåttli

Mette Stolt
Hans Lindstedt

Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: Denna godkändes

4 Föregående protokoll: detta lästes upp av Kerstin och godkändes

5 Kassarapport: Thorsten hade gjort en sammanställning av
räkenskaperna för

första halvåret -06 inklusive statistik över dansträffarna både -05 och
-06.

Allt godkändes

6 Rapporter och skrivelser: Ewa meddelade att det blir
instruktörsutbildning i

Slimminge den 27 augusti.

Vi kom in på arrangemangen runt marknaden och Sven talade om att
han tryckt upp lappar angående våra kurser att delas ut dels under
marknadsdagarna dels till skolorna.

Det är klart att Manfred och Maria ska stå för musiken till schottisloppet
och dans-

uppvisningen. Vi diskuterade arvode för detta och kom fram till att de ska
få

700 kr tillsammans.
Det behövs extra högtalare och Sven skulle ordna dessa. Priset rör sig om

400 kr
vilket styrelsen godkände.

7 Övriga frågor: Så kom vi in på jubiléet. Ewa berättade att hon pratat
med

Mattias angående dukning m m. Det kommer att bli dansuppvisning av
ungdomarna och Sven och Mette har satt ihop ett program. Ungdomarna

får träna den 3 september inför uppvisningen.
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Vi beslutade att ungdomar som medverkar vid jubiléet inte ska behöva
betala

någon entréavgift.

Frågan kom upp om ungdomarna ska sitta vid egna bord och samtliga
ansåg att

det blir lämpligast så.

Vi beslutade att jubileumskommittén ska ha ett möte den 6 september
hos Ewa för att vidare diskutera arrangemangen kring jubiléet.

8 Nästa möte: nästa styrelsemöte blir den 20 september hos Kerstin

9 Avslutning: Ewa tackade samtliga och avslutade mötet.

Vid protokollet:

………………………………………………
…………………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa

Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
2006-09-20 hos Kerstin

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade välkomna

2 Närvarande: Bo Persson Sven Jönsson
Thorsten Liljekvist Linda Slåttli
Ewa Högberg Lennart Andersson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes.

4 Föregående protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från danskvällen på
Jägersbo den 15 september. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:
Ewa berättade att det kommit inbjudan till Skåneringens höstträff i
Teckomatorp. Träffen äger rum den 1 oktober och Ewa och Sven
ska närvara.  Det är tänkt att man ska diskutera bl a frikorten, vilka de
flesta anser ska tas bort. Likaså frågan om arkivering av handlingar.
Förslag om första-hjälpen utbildning – detta är vår styrelse positiv till.
Vidare vill man diskutera danskursernas innehåll – den s k svarta pärmen

Det hade kommit en inbjudan till möte den 25 september angående
bl a kulturkvarters-dagen 2007.

Ewa hade också fått inbjudan till julskyltsöndagen med förfrågan om
ungdomarna vill delta med något. Sven påpekade att det kostar
100 kr att medverka. Om det ska kosta 100 kr, ställer föreningen
inte upp på detta.

Ungdomarna kommer att ha repetition på lördag 23 sep inför sin
uppvisning på jubiléumsfesten.

Sven hade blivit kontaktad av Maril Magnusson i Norra Rörum. Hon
undrade om våra ungdomar skulle vilja göra en uppvisning. Syftet
skulle vara att på så sätt inspirera deras ungdomar att dansa.
Styrelsen ansåg detta vara en bra idé.

7 Övriga frågor: Thorsten hade gjort upp underlag inför årsmötet
den 21 januari år 2007. Listan ska skickas till valberedningen.

Jubiléet:
 Ewa hade fått besked från orkesterledare Ebbe att det inte finns

några bärbara mikrofoner.
 Gästboken har inte kunnat återfinnas, men Ewa ska forska vidare.
 Ewa hade gjort upp en placeringslista och Sven hade tryckt upp

placeringskort.
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 Frågan kom upp om vi skulle ha en toastmaster och Sven åtog sig
detta.

 Thorsten skulle prata med Skånskan angående att sätta in en notis
om jubiléet.

 Vi bestämde att styrelsen träffas kl 13.00 för att ordna alla
förberedelser.

8 Nästa möte:  blir 18 oktober hos Thorsten

9 Avslutning: Ewa tackade oss alla och avslutade mötet.

Vid protokollet

…………………………………………….. …………………………………………
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
2006-10-18 hos Sven Jönsson

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Bo Persson Sven Jönsson
Thorsten Liljekvist Hans Lindstedt
Ewa Högberg Lennart Andersson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes.

4 Föregående protokoll: korrigering punkt 6 och 7 varefter
protokollet godkändes

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från danskvällen på
Jägersbo den 13 oktober. Thorsten hade sammanställt en preliminär
redovisning av jubiléumsfesten.

6 Rapporter och skrivelser:
Föreningen hade fått tackbrev från en del personer som varit med på
jubiléumsfesten, bl a från Agneta och Börje Persson. Bo hade
iordningställt tackkort som ska skickas ut till dem som gett blommor.

Ewa talade om att Höörs kommun begärt att få in vår drogpolicy
igen.

Det hade kommit inbjudan till Idrottens Barn- och Ungdoms-
ledarutbildning – Plattformen. Tider för denna blir 25/11, 29/11 och
5/12 i kommunhuset. Dessutom blir det en utbildning – Vinnande
Styrelse – konsten att organisera och strukturera styrelsearbetet.
Tider för denna blir 14/11 samt 21/11.

Tallparken i Vinslöv hade skickat inbjudan till kultisdans 27/10.

Ewa och Sven redogjorde för höstträffen i Teckomatorp den
1 oktober. Bl a hade förslag tagits upp till diskussion angående
frikorten. De vita korten kan eventuellt vara okej, men alla andra bör
tas bort. Kort från Skåneringen upphör att gälla fr o m 2008.
Man diskuterade arkiveringen och ska undersöka möjligheten att få
arkivutrymme hos kommunerna.
Första-Hjälpen-utbildning var vi postiva till.
Danskursverksamhetens innehåll hade dryftats och många var
bekymrade över att allt fler privata klubbar tar över allt mer.
Förslag lades fram om att ungdomarna t o m 18 års ålder bara ska
behöva betala halvt pris när de går på andras danser.
Man diskuterade att föreningarna bör ha försäkringar och förslag
kommer att läggas fram.

Sven fått kallelse till möte 24 oktober angående ungdomssektionens
deltagande under skyltsöndagen.
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7 Övriga frågor: Thorsten talade om att Gert Lindholm, som är revisor
i valberedningen, kommer att få hederstecken i silver för 10 års
arbete. Detta ska delas ut vid årsmötet 21 januari -07.

Styrelsen beslutade att Manfred Frid ska få arvode på 500 kr för
varje gång han spelar på våra kurskvällar.

Thorsten hade fått nytt erbjudande att köpa pennor, men styrelsen
ansåg att vi kunde stå över denna gång.

Sven ska åka med några av ungdomarna till Norra Rörum på fredag
för en dansuppvisning.

Ewa tog upp förslag om att ändra tiderna för vårterminens danskurs
så att nybörjarna ska få hålla på ½ timme längre, d v s till
kl 20.30. Det innebär att fortsättningskursen blir ½ timme kortare.

Ewa hade meddelat att hon inte har möjlighet att ta hand om
ungdomskursen fr o m vårterminen -07. Vi diskuterade vem som
kunde tänkas ta över. Beslut kommer att tas under hösten.

Sven berättade att det ska finnas en ny tidning på nätet som
heter Nyhetskanalen. Här kan man registrera sin förening och
därefter lägga ut information och annonsera. Priset är 500 kr exkl
moms per år. Adress: www.nyhetskanalen.se

8 Nästa möte:  blir 22 november hos Thorsten

9 Avslutning: Ewa tackade oss alla och avslutade mötet.

Vid protokollet

…………………………………………….. …………………………………………
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
2006-11-22 hos Thorsten Liljekvist

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade välkomna

2 Närvarande: Bo Persson Sven Jönsson
Thorsten Liljekvist Hans Lindstedt
Ewa Högberg Lennart Andersson
Kerstin Jönsson Linda Slåttli

3 Dagordningen: godkändes.

4 Föregående protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redogjorde för resultatet från danskvällen
på Jägersbo den 17 november. Godkändes.

Avtalet: nytt avtal mellan Jägersbo och våra föreningar Glada
Gänget – Hörby-Frosta är klart. Avtalet innebär en förändring så att
avgiften till Jägersbo för hyra och servering m m blir 60 kr per hel-
betalande (tidigare 55 kr). Det innebär att entréavgiften höjs till 130
kr för vuxna fr o m januari -07. För ungdomar är avgiften 50 kr.

6 Rapporter och skrivelser:
Ewa vidarebefordrade en skrivelse till Sven angående FAR-
utbildningen.

Sven hade anmält Emma och Ellinor till ungdomsledarutbildning

Sven och några av ungdomarna hade på begäran varit på skolan i
Norra Rörum och haft uppvisningsdans. Allt var mycket lyckat och
blev väldigt uppskattat.

Sven hade varit på planeringsmöte angående Hästvedalägret.

Skyltsöndagen: det är klart att ungdomarna ska ha dansuppvisning
den 3 december. Våra styrelsemedlemmar kommer att hjälpa till med
dansen kring granen på torget.

Bertil Lindberg hade skickat en skrivelse till Sven

Avstängning av kursdeltagare: styrelsen i Glada Gänget har, med
stöd av stadgarna kap 11, beslutat att avstänga John Löfberg från
våra kurser. Detta med anledning av att det kommit klagomål från en
del andra kursdeltagare om att John uppträtt olämpligt vid olika
tillfällen. Några har slutat. Skrivelse angående avstängningen bifogas
protokollet.
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7 Övriga frågor:
Vi diskuterade kursavslutningen den 26/11. Det kommer att serveras
potatisgratäng och kassler samt sallad och dryck. 106 personer
beräknas infinna sig inklusive ungdomar och föräldrar. Styrelse-
medlemmarna träffas ca kl 17.30 för förberedelserna. Bestämdes att
de som vill tar med en liten sak som vinster till vårt lotteri. Lennart
ska ordna blommor dels till Ingrid, dels till Manfred. Ewa hade mailat
dansprogrammet till Manfred.

8 Nästa möte:  blir tisdag 12 december hos Linda

9 Avslutning: Ewa avslutade mötet och tackade alla.

Vid protokollet

…………………………………………….. …………………………………………
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldansförening
2006-12-12 hos Linda Slåttli

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade alla
välkomna.

2 Närvarande: Bo Persson Mette Stolt
Sven Jönsson Hans Lindstedt
Thorsten Liljekvist Lennart Andersson
Ewa Högberg Linda Slåttli
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes.

4 Föregående protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten redovisade resultatet från danskvällen den
8 december på Jägersbo. Thorsten hade även gjort en preliminär
sammanställning av kursverksamheten.  Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:
Det hade varit möte på Älvkullen och Ewa och Sven berättade om
detta. Bl a hade man fått information att stora salen kommer att
renoveras. Budget för denna är lagd till 2009. Föreningar bör fundera
på att finna alternativa lösningar på lokal under tiden renoveringen
pågår. På mötet fick föreningarna framföra vad de ansåg vara bra
eller mindre bra med förhållandena på Älvkullen. Vår förening
påtalade olägenheten med att inte få använda köket.

Sven berättade att ungdomarna blivit inbjudna att ha en uppvisning
på PRO:s medlemsmöte. Denna ska hållas på Älvkullen torsdag
14 december.

Emma och Ellinor hade varit på ungdomsledarutbildningen

Vi diskuterade avgifterna för våra kurser. Styrelsen kom överens att
sätta kursavgiften till 300 kr och det inkluderar då medlemskort i vår
förening. För de som vill betala per gång blir priset 40 kr.

Thorsten talade om att han förberett annonsering i pressen dels
gällande årsmötet 21 januari samt annons om kursstarterna.

7 Övriga frågor:
Ewa har tidigare talat om att hon inte hinner ha hand om ung-
domskursen på samma sätt som tidigare. Sven föreslog att
Emma och Ellinor skulle kunna tänkas åta sig detta. Ewa lovade
att någon gång ställa upp som mentor och även Hans är villig
till detta.
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Forts: Sven hade förslag att tillsammans med Musikskolan och
våra ungdomar arrangera en musik- och dansuppvisning

8 Nästa möte:  blir 17 januari -07 hos Ewa Högberg

9 Avslutning: Ewa tackade oss alla och avslutade mötet.

Vid protokollet

…………………………………………….. …………………………………………
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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